
PROTOKÓ£  Nr XXI 
z obrad sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2008 r 
 
W XXI sesji Rady Gminy udziaù wziêùo 15 radnych na ogólna liczbê 15 radnych.  
Ponadto w sesji uczestniczyli Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy ,Pani Krystyna Magda  Skarbnik 
Gminy , Pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarza Gminy, Pan Robert Greb radca prawny Urzêdu 
Gminy , radni Powiatu Ryszard Zawierucha, Maria Bych , Zbigniew Bednarek , soùtysi wsi gminy 
Marciszów. Listy obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Rozpoczêcie XXI sesji Rady Gminy godz.13.00 , zakoñczenie XXI sesji Rady Gminy godz.15.30 
Porz¹dek obrad XXI sesji Rady Gminy : 
1.Otwarcie obrad sesji. 
2.Stwierdzenie quorum. 
3.Zatwierdzenie porz¹dku obrad. 
4.Przyjêcie protokoùu z XX sesji. 
5.Informacja Wójta Gminy i Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac miêdzy sesjami. 
6.Sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zakùadu Opieki Zdrowotnej w Marciszowie z    
   realizacji planu finansowego za rok 2007. 
7.Ocena zasobów mieszkaniowych. 
8.Ocena akcji zimowej sezon 2007/2008. 
9.Sprawozdanie z wykonania bud¿etu za 2007 rok. 
a/ przedstawienie sprawozdania z wykonania bud¿etu za 2007 rok. 
b/ zapoznanie radnych z opini¹ Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocùawiu dotycz¹cej  
    sprawozdania z wykonania bud¿etu. 
c/ zapoznanie radnych z opiniami staùych komisji dotycz¹cymi sprawozdania z wykonania  
    bud¿etu,  
d/ dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania bud¿etu, 
e/ dyskusja nad wnioskiem komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium, 
f/  podjêcie uchwaùy w sprawie absolutorium dla wójta, 
10.Podjêcie uchwaù w sprawach : 
a/ wysoko�ci stawek czynszu dzier¿awnego za grunty zabudowane i niezabudowane  
     stanowi¹ce wùasno�ã gminy Marciszów oddawane w drodze bezprzetargowej w dzier¿awê  
     na cele inne ni¿ rolnicze , 
b/ przyst¹pienia Gminy Marciszów do�Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dziaùania Kwiat Lnu�,     
   c/ nawi¹zania umowy o partnerstwie i wzajemnej wspóùpracy , 
d/ zatwierdzenie rocznego sprawozdania rzeczowo-finansowego SPZOZ w Marciszowie. 
11.Interpelecje i zapytania radnych. 
12.Sprawy ró¿ne. 
13.Zamkniêcie obrad.  
Ad.1. 
Otwarcie obrad sesji. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy otworzyù obrady sesji witaj¹c jej uczestników.  
Ad.2. 
Stwierdzenie quorum 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy stwierdziù quorum na podstawie , którego Rada Gminy 
mo¿e obradowaã i podejmowaã decyzje. Zwróciù siê do Rady z zapytaniem czy radni wnosz¹ uwagi 
do porz¹dku obrad XXI sesji. 
Do przedstawionego porz¹dku obrad nie wniesiono innych propozycji. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad gminy XXI sesji Rady Gminy zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Przyjêcie protokoùu z XX sesji. 
Protokóù zostaù przyjêty bez uwag. 
Ad.4. 
Informacja Wójta Gminy i Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Informacja Przewodnicz¹cego Rady Gminy stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
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Z informacj¹  z przebiegu prac miêdzy sesjami  zapoznaù pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy   
informuj¹c , o   
- spotkaniu w Samorz¹dowym Kolegium Odwoùawczym  w sprawie WPWiK,  
- zostaùa przygotowana dokumentacja dot.sprzeda¿y nieruchomo�ci po byùym �Bobrexie � 
   zapoznaù ze szczegóùami, 
- dokonaniu objazdu dróg gminnych, 
- udziale w podsumowaniu dziaùalno�ci Stowarzyszenia  �Kwiat Lnu�, 
- przeprowadzeniu rozmowy w sprawie dofinansowania odbudowy drogi w Ciechanowicach z  
  ZGW  , które siê wycofaùo z tego zadania i bêdzie tylko naprawiona najbardziej  
  newralgiczna wyrwa, dlatego uwa¿a , ¿e nale¿y prace wykonaã / mur oporowy/, po czym  
  ubezpieczyã, a w momencie jego zniszczenia ¿¹daã odszkodowania,   
- udziale w konwencie wójtów i burmistrzów z udziaùem wicemarszaùkami Sejmiku, gdzie  
  poruszyù sprawê �rodków na odbudowê dróg, 
- prowadzeniu  rozmów w sprawie noclegowni zapoznaù ze szczegóùami , 
- udziale w spotkaniu z dyrektorem Urzêdu Marszaùkowskiego , któremu podlega transport  
  przedstawiù sprawê dot. uruchomienia linii kolejowej Marciszów Lubawka i szynobusów  
  wiêcej bêdzie wiadomo po szczegóùowym spotkaniu z przedstawicielami PLK i  
  przedstawicielami nieruchomo�ci, 
- zapoznaù ze szczegóùami rozprawy w SKO dot. pozwolenia na dziaùalno�ã Spóùce WZWiK,   
  która zostaùo pozwane jako nielegalnie wùadaj¹ca maj¹tkiem Gminy wpisanym w ksiêgi  
  wieczystej ,a której nie rozstrzygniêto -  zapoznaù ze szczegóùami.    
Do przedstawionych informacji radni nie wnie�li uwag.  
Ad.5. 
Sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zakùadu Opieki Zdrowotnej w Marciszowie. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù radnym , i¿ ka¿dy radny takie sprawozdanie posiada ju¿  
od miesi¹ca marca, z, które zostaùo zawarte w sprawozdaniu z wykonania bud¿etu gminy za 2007 rok.    
Wójt Gminy jako Przewodnicz¹cy Rady Spoùecznej SPZOZ poinformowaù odbytym posiedzeniu Rady  
w dniu dzisiejszym i  poprosiù o ewentualne pytania. 
Radna Zofia Siudak  
Zwróciùa siê o wyja�nienie przychodów SPZOZ. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Urszula Szwaja gùówna ksiêgowa SPZOZ wyja�niùa radnej 
sprawê przychodów.   
Nastêpnie Skarbnik Gminy zapoznaùa Radê z planem finansowym SPZOZ na rok 2008 , który stanowi 
zaù¹cznik nr 5 do protokoùu.  
Pan Stefan Zawierucha Przewodnicz¹cy Rady Spoùecznej SPZOZ zapoznaù z tre�ci¹ uchwaùy Rady 
Spoùecznej i zwróciù uwagê na  istotn¹ rzecz w sprawozdaniu, czyli braku strat , czy zobowi¹zañ w 
SPZOZ ,  które musiaùaby pokrywaã gmina s¹ jedynie z powodu  amortyzacji. 
Radna Czesùawa Olejniczak  
Zwróciùa siê z zapytaniem, na jakim etapie jest sprawa przeksztaùcenia SPZOZ czy prowadzone s¹ 
jakie� dziaùania. 
Odpowiedzi na zapytanie udzieli pan Wójt Gminy w sprawach ró¿nych. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.6. 
Ocena zasobów mieszkaniowych. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù uwagê radnych na szczegóùowe informacje  w tym temacie  
zawarte w sprawozdaniu i poprosiù radnego Janusza Banasiewicza  przewodnicz¹cego Komisji 
Infrastruktury Technicznej o przedstawienie najistotniejszych  informacji z posiedzenia Komisji, 
podczas , której omawiany byù ten temat. 
Radny Janusz Banasiewicz  
Do szczegóùów zawartych na stronie 8 i 9  / gospodarka komunalna, remonty budynków i czynsze / w 
sprawozdaniu z wykonania bud¿etu za 2007 rok dodaù ,i¿ zadùu¿enia czynszu oscyluj¹ w granicach 80 
tys zù  i jest to 55 zadùu¿onych osób,dlatego Komisja Infrastruktury ju¿ od dùu¿szego czasu zastanawia 
siê jak zmobilizowaã te osoby do spùacania zadùu¿enia , jednak czê�ã osób niestety nie podchodzi do  
sprawy powa¿nie i pomimo wysyùanych wezwañ do zapùaty nie reaguj¹. Radny apeluje, aby wspólne  
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zadziaùaã i spróbowaã w jaki� sposób wyegzekwowaã zalegùo�ci , problemem jest jednak brak 
lokali socjalnych na terenie gminy.   
Innych uwagi i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.7. 
Ocena akcji zimowej sezon 2006/2007 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Poinformowaù o maùych kosztach poniesionych na akcjê zima dziêki znikomym opadom �niegu, co 
spowodowaùo i¿ zimy  nie byùo z czego nale¿y siê cieszyã, jak te¿ posiadania przez gminê  wùasnego 
sprzêtu. Je¿eli jeszcze dojdzie do zakupu koparki z pùugiem to istnieje mo¿liwo�ã , ¿e sama gmina 
bêdzie mogùa zapewniã przejezdno�ã na swoim terenie. Przypomniaù o natychmiastowej reakcji na 
potrzebê od�nie¿ania , bez dostosowywania siê do standardu. Nie byùo te¿ ryczaùtu ,co przynosiùoby 
straty jak w przypadku innych gmin. Poinformowaù , ¿e w zwi¹zku z  ùagodn¹ zim¹ udaùo siê 
zaoszczêdziã  okoùo 100 tys zù.   
Radna Jadwiga Adamczyk 
Zwróciùa siê o posprz¹tanie po zimie dróg wszystkich,  na  których zalega piasek, co stwarza  
niebezpieczeñstwo. 
Wójt poinformowaù , ¿e bêd¹ porz¹dkowane drogi gminne, chocia¿ jest tylko 3 ludzi , natomiast w 
sprawie dróg krajowych  i wojewódzkich  wyst¹pi z pro�b¹ o ich posprz¹tanie do instytucji 
pañstwowych , co najczê�ciej nastêpuje w miesi¹cu maju.  
Innych pytañ i uwag nie zgùoszono. 
Ad.8. 
Sprawozdanie z wykonania bud¿etu za 2007 rok. 
a/ Przedstawienie sprawozdanie z wykonania bud¿etu gminy za 2007 rok. 
O przedstawienie realizacji z wykonania bud¿etu Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê     
do Wójta Gminy. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy przedstawiù gùówne tezy sprawozdania prosz¹c nastêpnie radnych 
o odniesienie siê do wyst¹pienia Wójta.  
b/ Zapoznanie radnych z opini¹ Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocùawiu  
    dotycz¹cej  sprawozdania z wykonania bud¿etu ,  
Z tre�ci¹ uchwaùy  RIO zapoznaù  Radê pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy , który stanowi 
zaù¹cznik nr 6 do protokoùu. 
c/ Zapoznanie radnych z opiniami staùych komisji dotycz¹cymi sprawozdania z  
   wykonania bud¿etu. 
d/ dyskusja nad wnioskiem komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium  
Podjêcie uchwaùy w sprawie : absolutorium dla Wójta Gminy Marciszów. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy udzieliù gùosu radnej Czesùawie Olejniczak 
przewodnicz¹cej Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Marciszów, która przedstawiùa wniosek Komisji 
Rewizyjnej  w sprawie : udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Marciszów  za zrealizowan¹ 
gospodarkê bud¿etow¹ w roku 2007. 
Po przedstawionym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy z dnia 25 kwietnia 2008 roku  
oraz Uchwaùy nr I-36/2008 z dnia 31 marca 2008 roku  Skùadu Orzekaj¹cego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocùawiu w sprawie : opinii o przedùo¿onym przez Wójta Gminy Marciszów 
sprawozdaniu z wykonania bud¿etu gminy za rok 2007 , która stanowi zaù¹cznik nr 7 do protokoùu. 
c/ zapoznanie radnych z opiniami komisji staùych dotycz¹cymi sprawozdania z wykonania  
   bud¿etu    
Przewodnicz¹cy Rady Gminy Pan Henryk Mazur zwróciù siê do przewodnicz¹cych staùych Komisji 
Rady Gminy  o przedstawienie opinii n/t sprawozdania i udzielenia absolutorium.  
Radna Czesùawa Olejniczak Przewodnicz¹ca Komisji Rewizyjnej 
Poinformowaùa ,¿e Komisja Rewizyjna po�wiêciùa swoje posiedzenie w miesi¹cu marcu ocenie 
sprawozdania z bud¿etu za 2007 rok i po szczegóùowej analizie dochodów i wydatków wykazanym w 
sprawozdaniu Komisja pozytywnie i jednogùo�nie oceniùa sprawozdanie , po czym wyst¹piùa z 
wnioskiem do Przewodnicz¹cego Rady Gminy o udzielnie Wójtowi Gminy absolutorium. 
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Radny Janusz Banasiewicz Przewodnicz¹cy Komisji  Infrastruktury Technicznej.  
Przekazaù pozytywne stanowisko Komisji. 
Radna Zofia Siudak Przewodnicz¹ca Komisji O�wiaty, Kultury , Sportu i Turystyki. 
Poinformowaùa o przeanalizowaniu przez Komisjê sprawozdania , która je pozytywnie oceniùa.  
Radny Adam Wrona Przewodnicz¹cy Komisji Rolno-Bud¿etowej.   
Poinformowaù o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania. 
d/ dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania bud¿etu za 2007 r 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  zaprosiù radnych do dyskusji,  po czym  przeprowadziù gùosowanie nad 
absolutorium dla Wójta Gminy Marciszów. 
Radny Piotr Gwóêdê 
Zwróciù siê o przedstawienie caùkowitych  kosztów budowy �wietlicy wiejskiej w Wie�ciszowicach, 
oraz podania ogólnej kwoty dotacji otrzymanych z zewn¹trz z przeznaczeniem na inwestycje w gminie 
Marciszów. 
Pani Krystyna Magda  Skarbnik Gminy  
Udzieliùa radnemu szczegóùowej informacji , do której radny nie wniósù uwag. 
Radny Janusz Banasiewicz 
Poprosiù o wyja�nienie sprawy ilo�ci zapisanych  w sprawozdaniu ogólnie lokali i budynków 
mieszkalnych oraz ilo�ã budynków i lokali w Pastewniku. 
Sprawa zostaùa wyja�niona. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Uwa¿a, ¿e nale¿y jak najwiêksz¹ kwotê wykorzystywaã z Funduszu Alkoholowego z przeznaczeniem  
na wypoczynek letni i zimowy dla dzieci    
Radny Adam Ry¿owski  
Przypomniaù o dotychczasowych swoich gùosowaniach , które byùy równie¿  wstrzymuj¹ce siê od 
gùosu i stwierdziù , ¿e wykonanie bud¿etu za 2007 rok  zasùuguje na pochwaùê i jest to zasùug¹ pani    
Skarbnik Gminy , która zdaniem radnego robi du¿e postêpy.   
Radna Czesùawa Olejniczak  
Wyraziùa ¿al z powodu nie mo¿no�ci wykorzystania caùkowitego �rodków na stypendia , które z 
powodu nie speùniania warunków przez mieszkañców nale¿y zwracaã. 
Pani Skarbnik Gminy stwierdziùa w odpowiedzi , ¿e równie¿ bez przyjemno�ci oddaje je Urzêdowi 
Wojewódzkiemu.   
Innych uwag i zapytañ do sprawozdania nie wniesiono. 
W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy poddaù pod gùosowanie projekt uchwaùy w 
sprawie : przyjêcia sprawozdania z wykonania bud¿etu gminy za 2007 rok oraz udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy Marciszów. 
W czasie gùosowania na sali obrad byùo 15 radnych na ogólna liczbê 15 radnych. 
W wyniku przeprowadzonego gùosowania �za� udzieleniem absolutorium byùo 15 gùosów ,  
0  gùosów �przeciwnych� , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych�. 
Uchwaùa Rady Gminy Marciszów w sprawie : przyjêcia sprawozdania z wykonania bud¿etu 
gminy za rok 2007  oraz  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Marciszów zostaùa podjêta i 
otrzymaùa Nr XXI/114/08 jednocze�nie gratuluj¹c Wójtowi Gminy. 
Projekt uchwaùy stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy podziêkowaù za jednogùo�ne udzielenie absolutorium,  
stwierdzaj¹c, ¿e jest to dla Wójta sukcesem i daje Wójtowi w dalszym ci¹gu chêci do dalszej pracy i 
ma  równie¿ nadziejê na dalsze otrzymywanie absolutorium od Rady Gminy. 
Zwróciù te¿ uwagê radnych na nieco inny usystematyzowany porz¹dek przydzielania absolutorium , co 
uùatwia przeprowadzenie sesji.  
W imieniu soùtysów soùtys Mirosùaw Wolak zùo¿yù gratulacje Wójtowi Gminy za otrzymane 
absolutorium.  
Ad.9. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a/ wysoko�ci stawek czynszu dzier¿awnego za grunty niezabudowane stanowi¹ce  
 



-5- 
wùasno�ã gminy Marciszów oddawane w drodze bezprzetargowej w dzier¿awê na cele  
inne ni¿ rolnicze.   
Pozytywna opiniê Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawiù jej Przewodnicz¹cy. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z tre�ci¹ projektu uchwaùy, która w gùosowaniu 
zostaùa przyjêta jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 9 do protokoùu. 
b/ projekt uchwaùy w sprawie : przyst¹pienia Gminy Marciszów do �Stowarzyszenia Lokalna  
   Grupa Dziaùania  Kwiatu Lnu �, 
Pan Mirosùaw Wolak czùonek Zarz¹du �Kwiat Lnu �zaapelowaù do uczestników obrad sesji o czynny i 
ilo�ciowo du¿y udziaù w pracach i zaanga¿owanie osobiste w prace , dziêki czemu mo¿na zdobyã du¿e 
�rodki na rzecz naszej gminy.    
Radna Zofia Siudak  
Zwróciùa siê o przedstawienie aktualnej sytuacji dot. kredytu na rzecz Fundacji Kwiat Lnu. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Zapoznaùa z aktualn¹ sytuacj¹ w tej sprawie i równie¿ zaapelowaùa o czynny udziaù wszystkich, co jest 
z korzy�ci¹ nastêpnie dla naszej Gminy.    
Radny Janusz Banasiewicz czùonek Zarz¹du Fundacji Stowarzyszenia �Kwiat Lnu� 
Zwróciù uwagê na fakt , ¿e pomimo dostarczenia radnym zaproszeñ  na podsumowuj¹c¹ imprezê  
Fundacji  tylko 3 radnych z niego skorzystaùo , dlatego zachêciù ponownie do zaanga¿owania siê w te 
prace , bo wówczas mo¿na jak najwiêcej zdziaùaã dla gminy. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z tre�ci¹ projektu uchwaùy , który zostaù przyjêty 
jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 10 do protokoùu. 
c/ projekt uchwaùy w sprawie : nawi¹zania umowy o partnerstwie i wzajemnej wspóùpracy,  
Wójt zapoznaù z aktualn¹ sytuacj¹ w sprawie nawi¹zywania wspóùpracy miêdzy spoùeczno�ciami 
Gminy Marciszów i Gminy Vitezna / Czechy/. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy, która zostaùa przyjêta jednogùo�nie 
i stanowi zaù¹cznik nr 11 do protokoùu. 
d/ projekt uchwaùy w sprawie :  zatwierdzenia rocznego sprawozdania rzeczowo- 
    finansowego SPZOZ w Marciszowie. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy i zachêciù radnych do zapytañ w 
zwi¹zku z obecno�ci¹ na sesji gùównej ksiêgowej SPZOZ. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Projekt uchwaùy zostaù przyjêty 14 gùosami �za� , 1 gùosem �wstrzymuj¹cym �  , 0 gùosów 
przeciwnych i stanowi zaù¹cznik nr 12 do protokoùu. 
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych . 
Radny Tadeusz  Borowy 
Zwróciù siê z zapytaniem, kiedy zostan¹ usuniête  dziury na drodze wojewódzkiej oraz zawalony  
przepustu na odcinku od Urzêdu Gminy �Wodoci¹gi i porosiù o wykonanie tych prac przy okazji 
sprz¹tania po zimie. 
W odpowiedzi Wójt Gminy poinformowaù , ¿e postara siê te prace jak najszybciej wykonaã, poniewa¿ 
wùa�ciciele tego nie wykonaj¹ jak tez  ponagli pisemnie  w sprawie przepustu. 
Radny Adam Ry¿owski  
W zwi¹zku z tym , ¿e minêùo ju¿ póù roku od wybudowania �wietlicy wiejskiej w Wie�ciszowicach , 
zwróciù siê z pro�b¹ o wykonanie w niej usterek. 
Radny Wùadysùaw Wróblewski  
Podziêkowaù w imieniu mieszkañców Wójtowi Gminy za uporz¹dkowanie cmentarza i inne wykonane 
prace. 
Radna Czesùawa Olejniczak  
Zwróciùa siê z zapytaniem czy odbyù siê przetarg na wykonanie o�wietlenia i w sprawie remontu 
kaplicy w Sêdzisùawiu.   
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù , ¿e do koñca miesi¹ca ma zostaã wykonane o�wietlenie. 
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Radna Jadwiga Adamczyk    
Poinformowaùa o poùamanych deskach na nowo naprawionej pokrywie studzienki w Wie�ciszowicach 
powstaùa  dziura , co stwarza zagro¿enie. 
Zwróciùa siê z zapytaniem, jaki zakres prac zostaù wykonany w budynku po byùym Urzêdzie Gminy. 
Wójt Gminy udzieliù odpowiedzi ,  przykrywa zostanie wymieniona oraz zapoznaù ze szczegóùami 
dot.przeprowadzanego remontu po byùym budynku Urzêdu gdzie bêdzie Wspólnota , której 
mieszkañcy zadeklarowali wykonywanie du¿o prac we wùasnym zakresie.  
Radny Andrzej Mitczak    
Zwróciù siê w sprawie drogi w Ciechanowicach pod nr 1 oraz w sprawie braku posprz¹tania gaùêzi po 
wyciêtych drzewach na polu. 
Radny Powiatu Ryszard Zawierucha przybli¿yù szczegóùy sprawy remontu drogi w Ciechanowicach 
oraz w sprawie posprz¹tania gaùêzi , co wi¹¿e siê z brakiem pracowników interwencyjnych. 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne. 
Soùtys Mirosùaw Wolak  Ciechanowice 
W zwi¹zku z maj¹c¹ siê odbyã �Akcj¹ Posesja� soùtys  zwróciù siê z zapytaniem do Wójta Gminy,  jak 
postêpowaã w przypadku nie wpuszczenia komisji na teren prywatnej posesji. 
W odpowiedzi Wójt Gminy zwróciù uwagê na to ¿eby nie robiã niczego na siùê i je¿eli komisja nie 
zostanie wpuszczona,  to trudno  i je¿eli w  takim obej�ciu stwierdzi siê jakie� nieprawidùowo�ci to 
zostanie przesùane z Urzêdu pismo o ich usuniêcia. 
Zaznaczyù , ¿e jest to próba zwrócenia uwagi na ewentualne nieprawidùowo�ci , a szczególnie Komisja 
bêdzie zwracaùa uwagê na przewody kominowe, elektryczne , które czêsto s¹ przyczyn¹ wypadków, 
po czym mieszkañcy stwierdzaj¹ , ¿e zgùaszali defekty, ale Gmina siê nie interesowaùa , a czego 
chciaùby unikn¹ã. 
Ponadto soùtys Ciechanowic poprosiù o uwzglêdnienie pro�by soùtysów o to,  ¿eby udzielaã gùosu 
soùtysom od pocz¹tku  trwania sesji, poniewa¿ pozostawienie spraw soùtysów  na koniec obrad 
powoduje tak¹ sytuacjê , ¿e ka¿dy siê spieszy i mo¿e ju¿ nie byã  urzêdnika, który jest potrzebny do 
wyja�niania sprawy.    
Przewodnicz¹cy Rady Gminy w odpowiedzi poinformowaù , ¿e je¿eli nie jest to sprzeczne ze statutem 
to nie widzi problemów , aby tak byùo  - sprawdzi w statucie.   
Pani Maria Bych kierownik referatu rolnictwa i ochrony �rodowiska 
Zapoznaùa ze szczegóùami pracy komisji �Akcji Posesja�. Poinformowaùa, ¿e soùtysi otrzymali 
szczegóùowe informacje w tym temacie. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Poinformowaù, ¿e radni nie obligatoryjnie maj¹ braã udziaù w komisji �Akcja Posesja� oprócz 
urzêdników i soùtysów,  jednak radni zgùaszaj¹ takie potrzeby st¹d caùa akcja. 
Ponadto przybli¿yù sprawê przeksztaùcania SPZOZ z publicznego na niepubliczny. 
Radny Tadeusz Borowy 
Prosi o dostarczenie harmonogramu pracy komisji �Akcja Posesja �w celu umo¿liwienia 
dzielnicowym wziêcia w niej udziaùu , deklaruj¹c pomoc Komisji ze strony poszczególnych 
dzielnicowych. 
Radna Czesùawa Olejniczak 
Nawi¹zaùa do zùo¿onego w miesi¹cu lutym przez Komisjê Rewizyjn¹ wniosku dot. podwy¿szenia diet 
radnych o 200 zù i zapoznaùa Radê z tre�ci¹ odpowiedzi w tej sprawie. 
Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu odpowiedzi i sytuacji przystaùa na propozycje Wójta Gminy 
tzn. podwy¿ki diet radnych o 100 zù,  ponadto poinformowaùa, ¿e  pozostaùe Komisje Rady równie¿ 
nie wniosùy uwag do tej propozycji akceptuj¹c tak¹ wysoko�ã. 
Radna poprosiùa o przygotowanie projektu uchwaùy na nastêpn¹ sesjê.  
Radny Adam Ry¿owski    
Zacytowaù ze statutu Gminy § 3 dot. udzielania gùosu osobie zaproszonej, do , której wlicza siê 
równie¿ soùtys z zapisu , którego wynika , ¿e soùtys mo¿e zabieraã gùos po udzieleniu pozwolenia 
przez prowadz¹cego sesjê,  przez caùy czas jej trwania. 
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Soùtys Kazimierz Nowakowski  Pastewnik 
Zwróciù siê w sprawach :  
Zapoznania ze stanem aktualnej sytuacji w sprawie przywrócenia dziaùki, wywozu �mieci z miejsc 
rekreacyjnych w Pastewniku, braku znaków drogowych na nowych  drogach  , obni¿onej drogi od 
posesji p.Czerwiñskiego  do posesji p.Kwietnia , która jest ju¿ ni¿ej od rowu i  nie wykonanego 
przepustu koùo posesji p.Rybiñskiego w Pastewniku.  
Radny Tadeusz Borowy 
Zapoznaù  uczestników obrad sesji,  z tre�ci¹ pisma  Komendanta Gùównego  powoùuj¹cego  siê na 
wspóln¹ inicjatywê Ministra Spraw Wewnêtrznych , którego ide¹ jest ukrócanie lokalnych zùych  
dziaùañ i miejsc zagro¿onych w ramach Programu Stop chuligan. Zostaùo to nastêpnie scedowane na 
posterunki i samorz¹dy dlatego  zwraca  siê z pro�b¹ do  soùtysów, aby w czasie akcji posesja zwracali 
te¿ uwagê na takie miejsca , a nastêpnie  zgùaszali zagro¿enia utrudniaj¹ce codzienne ¿ycie typu 
spo¿ywanie alkoholu w miejscu publicznym , rozbój zùe dziaùanie , wandalizm itp. i przekazali 
nastêpnie takie informacje.    
Henryk Mazur   Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Przypomniaù o terminie skùadania o�wiadczeñ maj¹tkowych przez radnych do dnia 30 kwietnia 2008 
roku. 
W zwi¹zku ze zbli¿aj¹cym siê koñcem roku szkolnego zwróciù siê w sprawie wpùacania przez radnych 
na Fundusz Stypendialny  - dotychczas wpùaca regularnie 4 radnych , zwróciù siê o zadeklarowanie 
wpùacania przez radnych aby mo¿na  zorganizowaã  uroczysty koniec  roku szkolnego dla zdolnych 
dzieci. Wpùatê na Fundusz zadeklarowaùo 7 radnych. 
Ponadto poprosiù radnych o zapoznanie siê z dostarczon¹ radnym inn¹ ni¿ przedstawion¹ na 
poprzedniej sesji opini¹ prawn¹ dot. sprzeda¿y mieszkania przez pañstwa Goùêbiowskich i 
poinformowaù o deklaracji uczestniczenia w posiedzeniu Komisji Infrastruktury Technicznej mecenasa 
Roberta Greba  w celu dokùadnego rozeznania i zakoñczenia sprawy pañstwa Goùêbiowskich. 
Zadeklarowaù te¿, ¿e na najbli¿sz¹ sesjê zostanie przygotowany projekt uchwaùy o podwy¿kach diet 
radnych. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zaprosiù wszystkich do uczestniczenia w wojewódzkim czapsztyku  stra¿ackim w dniu 9 maja 2008 
roku.  
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rihady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia.  
Na tym protokóù zakoñczono. 
 
protokoùowaùa                                                                             Przewodniczyù  
Gra¿yna Dudczyk                                                              Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Insp.d/s Rady Gminy                                                                     Henryk Mazur 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


